

2001年2月7日(星期三)
立法會會議席上
張宇人議員就“中、英並行教學模式”
提出的議案

議案措辭

“鑒於教育署已成立督導小組，就中、英並行教學模式進行研究，稍後將推行試驗計劃，本會促請政府：

- (一) 澄清中、英並行教學模式試驗計劃的目標及內容；
- (二) 解釋該試驗計劃如何貫徹現行教學語言政策；及
- (三) 承諾該試驗計劃不會偏離現行教學語言政策、不會引起公眾疑惑，以及不會為教育界造成困難。”

(Translation)

Motion on “Two-mode teaching”
to be moved by Hon Tommy CHEUNG Yu-yan
at the Legislative Council meeting
on Wednesday, 7 February 2001

Wording of the Motion

“That, as the Education Department has formed a steering committee to study two-mode teaching and will launch a pilot scheme later, this Council urges the Government to:

- (a) clarify the objectives and content of the pilot scheme on two-mode teaching;
- (b) explain how the pilot scheme will tie in with the existing policy on the medium of instruction; and
- (c) undertake that the pilot scheme will not depart from the existing policy on the medium of instruction, puzzle the public and create difficulties for the education sector.”